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Protokoll 
Stadsdelsnämndens  pensionärsråd 
2005-12-05 
Närvarande                           
Ledamöter:                                        Ersättare: 
Mats Danielson (SPF) ordf.        Ulla Thedéen (SPF)  
Bertil Rodin (PRO) v. ordf         Gun Tegvald ( PRO)  
Marianne Lindelöf (SPF)            Bernt Holgersson (RPG) 
Marianne Värmå (RPG)            Birte Holmin (SPF)  
                                                  
 
 

Anmält förhinder 
Maj Söör (PRO) 
Olle Dahlberg (PRO) 

  
 
Tjänstemän:  
Mona Lindgren, avdelningschef, Vård- och Omsorg  
Lotta Halling, avdelningschef, Vård- och Omsorg 
Ann-Charlotte Nilsson, ekonomichef 
Birgitta Charlez, enhetschef , beställarenheten – äldreomsorg  
 
   
 
 
 
……………………………………… 
Christina Larsson 
sekreterare 
 
Protokollet justerat den 6 december  2005  
 
 
 
..........................................  ........................................ 
 Ulla Thedéen   Marianne Värmå  
  
   
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden Mats Danielson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.   
   
 
 
 



s 
 
 

§ 2 
 
 

Justering 
Ulla Thedéen och Mariannne Värmå justerar dagens protokoll. Protokollet 
justeras tisdagen den 6 december. Föregående protokoll från den 21 
november justerades tisdagen den 22 november och läggs till handlingarna.  
 

§ 3  Mona informerar 
Mona informerade om att Vård- och Omsorgsavdelningen from 1 december 
har två avdelningschefer som har ett gemensamt ledarskap. Lotta Halling, 
som innehar befattningen tillsammans med Mona, presenterade sig och 
hälsades välkommen av rådet.    
 

§ 4 Aktuella nämndärenden  
Lokala pensionärsrådet har tagit del av förslaget till ”Verksamhetsplan för 
2006” som kommer upp på nämndens sammanträde den 8 december 2005. 
Mona Lindgren och Lotta Halling, avdelningschefer Vård- och Omsorg, Ann-
Charlotte Nilsson, ekonomichef och Birgitta Charlez, enhetschef 
beställarenheten – äldreomsorg, redogjorde och svarade på rådets frågor.  
Stadsdelsnämndens pensionärsråd framför följande: 
 

• Rådet stödjer planerna på att utbilda och stötta chefer och tycker rent 
allmänt att utbildning och rekryteringsfrågor är viktiga för en bra 
framtida äldreomsorg. Rådet anser att statligt finansierad utbildning 
för vuxna borde införas då vuxna är en mer trolig rekryteringsgrupp 
till äldreomsorgen än vad de yngre är. 

 
• Innerstadsdelarnas samarbete/samplanering i äldreomsorgsfrågor är 

bra.  
 

• Att förvaltningen via anhörigkonsulenten kommer att satsa på 
frivilligarbete är mycket positivt.  

 
• Rådet vill speciellt framhålla att mat är en mycket viktig del av alla 

människors liv och att verksamhetsplanen innehåller för lite om detta 
ämne. Mat är inte enbart en serviceinsats utan också en del av 
individens sociala liv, omsorgen och vården av äldre. Detta måste 
lösas på ett bättre sätt i kvarboende. Allt för många sitter ensamma 
vid måltider och spar halva matlådan till morgondagen.  

 
• Utevistelsen är fortfarande undermålig. Att erbjuda utevistelse en 

gång per vecka är inte rimligt. Som tidigare påpekats finns en FN-
konvention som garanterar fångar minst en timmes utevistelse per 
dag, äldre ska inte ha det sämre än så.  

 
• Rådet kommer att fortsätta följa enheternas arbete med att göra 

fullgoda arbetsplaner och att enheterna med stöd av dem planerar och 
genomför sina individuella åtaganden gentemot brukaren. Det är 
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viktigt att avvikelser dokumenteras så att det går att identifiera om 
alla insatser har utförts.   

 
§ 5 
 
 
§ 6 
 
 
 

 Nästa möte 
Nästa möte måndagen den 12 december kl. 10:00.  
 
Mötet avslutas 
Ordförande Mats Danielson tackade ledamöterna och avslutade mötet för 
dagen. 

   
 


